

香港環境 卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

中華人民共和國香港特別行政區
Hong Kong Special Administrative Region
of the People's Republic of China
20th 周年紀念
ANNIVERSARY



學校 (小學)
Schools (Primary)

銅獎 Bronze Award



優才 (楊殷有娣) 書院
G.T. (Ellen Yeung) College

優才(楊殷有娣)書院培養學生珍惜環境，熱愛大自然的生活態度，教育學生坐言起行，實踐綠色生活。學校透過綠色管理和教育，加上家長教師會的配合，參加本地及海外環保組織的活動，務求全方位培育綠色新一代。

G.T. (Ellen Yeung) College nurtures students to cherish the environment, develop a caring attitude towards the nature, and educates them to put environmental knowledge into practice in their daily life. In addition to the implementation of green management and education, the school also collaborates with the Parent-Teacher Association by participating in different activities organised by local and overseas environmental groups with a view to nurturing the next green generation in an all-rounded manner.



家長參與學校舉辦的的玩具、書籍和校服回收活動，藉以提升他們的環保意識，減少浪費資源。

Engaging parents in the school's recycling activities of toys, books and school uniforms to help raise their environmental awareness and reduce wastage of resources.



於午飯時間關掉照明，節省能源。
Turning off lights during lunch time to conserve energy.



舉辦台灣學習團，讓同學及家長體驗當地良好的環境保護方法。
Organising study tour to Taiwan for students and parents to experience the good environmental practices there.